
Z á p i s č. 10/2010 
ze 9. zasedání předsednictva sekce OB, které se konalo dne 5. 6. 2010 ve Velenicích 

 
Přítomni: Petr Klimpl, Libor Slezák, Jindřich Kořínek, Zdeněk Zuzánek, David Aleš 
    Jednání řídil předseda sekce OB P. Klimpl 
 
Program:  1. Aktuální informace 

2. Kontrola úkolů 
3. Kalendář závodů 2011 
4. Mezinárodní závody v ČR (SP 2011, MED 2011, další závody v ČR) 
5. Průběh soutěžní sezóny 2010 
6. Informace o přípravě dospělé a juniorské reprezentace OB 
7. Informace o přípravě dorosteneckého výběru OB 
8. Informace KROB 
9. Informace metodické komise 
10. Příprava na jednání s předsedy krajských svazů 
11. Připomínky k novele Hospodářských směrnic ČSOS 
12. Informace komise mediální 
12. Různé 

 
1/10  Aktuální informace 

- symbolika ČSOS 
- nový metodický dopis Taktika a technika OB 
- změny v rozpočtu ČSOS 
- informace o 5. letní Olympiádě dětí a mládeže v ČR (21. – 26. 6. 2011 v Olomouci) 

 
2/10  Kontrola plnění úkolů 

Všechny úkoly byly splněny 
 
3/10  Kalendář závodů na rok 2011 

Předseda SK Petr Klimpl informoval o výsledcích 3. a 4. kola výběrového řízení na pořadatele 
závodů sekce OB na rok 2011. Kalendář je v této chvíli kompletní. 
Vedení sekce OB: 
a) Schvaluje kalendář hlavních závodů sekce OB na rok 2011 .  

 
4/10  Mezinárodní závody v ČR 

Předseda sekce Petr Klimpl informoval o přípravách Euromeetingu 2010 v Turnově, o ME dorostu 
2011 v Jindřichově Hradci a dvou závodů SP 2011 v Liberci. Přípravy probíhají podle plánu. Na 
pořadatele mezinárodních závodů v dalších letech (SP) se nenašli zájemci o pořádání. V teoretických 
úvahách je přihláška na pořádání MS v OB v roce 2016 
Vedení sekce OB: 
a) Bere na vědomí informaci o přípravách mezinárodních závodů v ČR v roce 2011 

 
5/10  Průběh soutěžní sezóny 2010 

Předseda soutěžní komise Petr Klimpl podal informaci o dosavadním průběhu soutěžní sezóny OB 
2010. Sezóna zatím probíhá bez problémů, závody jsou na vysoké úrovni. Velkým pozitivem byl 
přímý televizní přenos z M ČR ve sprintu. 
Předsednictvo sekce OB: 
a) Bere na vědomí informaci o dosavadním  průběhu soutěžní sezóny OB 2010.  

 
6/10  Informace o přípravě dospělé a juniorské reprezentace OB 

Předseda komise reprezentace OB Zdeněk Zuzánek podal informaci o dosavadní přípravě 
reprezentačního družstva dospělých (včetně průběžných výsledků z ME v Bulharsku) a družstva 
juniorů. Příprava probíhá podle plánu přípravy a směřuje k hlavním vrcholům sezóny – MS 
v Norsku a MSJ v Dánsku.  
Předsednictvo sekce OB: 
a) Bere na vědomí informace z o přípravě dospělé a juniorské reprezentace OB 



 
7/10 Informace o přípravě dorosteneckého výběru OB 

Předseda komise talentované mládeže Libor Slezák informoval o přípravě výběru dorostu OB na 
vrchol sezóny – MED ve Španělsku (soustředění ve Vracově, na Čeřínku, plnění limitů, práce SCM). 
Díky posílení rozpočtu pojede na MED družstvo ve složení 4 závodníci v každé kategorii a 4 
vedoucí. Libor Slezák dále informoval o připravovaném doplnění komise. 
Předsednictvo sekce OB: 
a) Bere na vědomí informaci  o přípravě dorosteneckého výběru OB. 

 
8/10 Informace KROB 

Předsedkyně komise rozvoje OB Kristýna Skyvová podala informaci o dosavadním průběhu Dnů 
orientace v přírodě (poděkování těm, kteří se podíleli na dosavadním průběhu; výzva pro kluby, aby 
se na podzim do této akce více zapojili), o průběhu krajských finále Přebor škol a o přípravě 
celostátního finále v Praze, o průběhu projektu Výukové mapy. 
Předsednictvo sekce OB: 
a) Bere na vědomí informace komise rozvoje OB. 
b) Vyzývá kluby, aby se více zapojily do podzimní části akce Dny orientace 

 
9/10 Informace metodické komise 

Předseda metodické komise David Aleš informoval o vydání nového metodického dopisu Taktika a 
technika OB (na podzim bude připraven k vydání další MD o krátké trati), o došlých přihláškách na 
trenérskou školu na FTVS (T1) – vzhledem pouze ke dvěma došlým přihláškám nebude studium 
otevřeno, o přípravě podzimního semináře trenérů a rozhodčích (26. – 28. 11. 2010, místo bude 
stanoveno později) a o přípravě školení trenérů 2. třídy (22. – 24. 10. a 3. – 5. 12. 2010). 
Předsednictvo sekce OB: 
a) Bere na vědomí informace metodické komise. 
 

10/10 Příprava na jednání s předsedy krajských svazů 
Předseda sekce OB Petr Klimpl podal informaci o konání porady předsedů krajských svazů ČSOS a 
o informaci, která jim bude podána.  
Předsednictvo sekce OB: 
a) Bere na vědomí informaci  o přípravě na jednání s předsedy krajských svazů ČSOS . 
 

11/10 Připomínky k novele Hospodářských směrnic ČSOS 
Předseda sekce OB Petr Klimpl informoval o novele Hospodářských směrnic ČSOS, kterou bude 
v září projednávat P ČSOS. Současně předložil návrh na úpravu článků 13 a 14. Byla diskutována i 
problematika článku 11 – financování nižších složek přes krajské svazy (nikoli přes oblasti).  
Předsednictvo sekce OB: 
a) Schvaluje předložení návrh úprav čl. 13 a 14 Hospodářských směrnic ČSOS 
b) Pověřuje Petra Klimpla přednesením dalších připomínek k Hospodářským směrnicím ČSOS 
 

12/10 Informace mediální komise 
Předseda mediální komise Jindřich Kořínek informace o přípravě propagačního videomateriálu 
o OB, o spolupráci s redakcí behej.com a o iniciativě polské strany o "provázání termínovky 
závodů". 
Předsednictvo sekce OB: 
a) Bere na vědomí informace mediální komise. 

 
13/10 Různé 
 
 
Zapsal: Petr Klimpl, předseda sekce OB 
Pardubice 6. 6. 2010 
 
Příští jednání vedení sekce bude dne 4. září 2010 v Pecce. 


